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Protokół Nr 1/18
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku, które odbyło się

w dniu 18 grudnia 2018 roku.
(sala 110 Urzędu Miejskiego w Słupsku)

1. Sprawy regulaminowe, początek posiedzenia godz.12-ta

Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Słupsku Beata Chrzanowska otworzyła pierwsze posiedzenie
Komisji,  które  zwołała  na  podstawie  §  6  ust.1  Regulaminu  Pracy  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
stanowiącego załącznik Nr 5 do Statutu Miasta Słupska.
(Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu).
Stwierdziła quorum umożliwiające podejmowanie prawomocnych postanowień.
(Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu)
Następnie przekazała prowadzenie posiedzenia Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Słupsku
Wojciechowi Gajewskiemu.
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski powitał wszystkich obecnych i zapytał,
czy ktoś chciałby zgłosić wnioski do proponowanego porządku obrad.
Nikt z członków Komisji nie zgłosił się, w związku z tym poddał przyjęcie porządku obrad pod
głosowanie.

Wynik głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Imienny wynik głosowania:
ZA (7)
Jan Lange, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Aldona
Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania
jednogłośnie (7 głosów za) przyjęła do realizacji niżej wymieniony porządek obrad:
1.  Sprawy regulaminowe.
2. Wniosek Komisji dot. wyboru Przewodniczącego Komisji.
3. Wniosek Komisji dot. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji.
4. Rozpoznanie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska w zakresie dostępności dróg do-

jazdowych do firm usytuowanych przy ul. Borchardta od ul. Portowej w Słupsku.
5. Sprawy bieżące.

Ad.pkt.2 Wniosek Komisji dot. wyboru Przewodniczącego Komisji.

Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej  Wojciech  Gajewski poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów  na
Przewodniczącego Komisji.
Radna Anna Rożek zgłosiła kandydaturę radnego Pawła Szewczyka.
Radny Paweł Szewczyk wyraził zgodę na kandydowanie.
Radna Aldona Żurawska zgłosiła kandydaturę radnego Pawła Skowrońskiego.
Radny Paweł Skowroński  wyraził zgodę na kandydowanie.
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Wojciech  Gajewski ponieważ  innych  kandydatur  nie
zgłoszono poddał pod głosowanie zamknięcie listy.

Wynik głosowania
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Imienny wynik głosowania:
ZA (7)
Jan Lange, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Aldona
Żurawska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania
zamknęła listę kandydatów na Przewodniczącego Komisji.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski poinformował, że będzie poddawał pod
głosowanie kandydatury na Przewodniczącego Komisji według kolejności alfabetycznej.
Ten, który otrzyma większą liczbę głosów „za” zostanie zgłoszony przez Komisję jako kandydat na
Przewodniczącego Komisji.
Poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Pawła Skowrońskiego.
Wynik głosowania
ZA: 1, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Imienny wyniki głosowania:
ZA (1)
Aldona Żurawska
PRZECIW (5)
Jan Lange, Anna Rożek, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Skowroński
NIEOBECNI (1)
Wojciech Lewenstam

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski poddał pod głosowanie kandydaturę
radnego Pawła Szewczyka.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Imienny wynik głosowania:
ZA (6)
Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk
PRZECIW (1)
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Skowroński.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku wystąpiła z wnioskiem
do Rady Miejskiej w Słupsku o wybór radnego Pawła Szewczyka na Przewodniczącego tej
Komisji.

Ad.pkt. 3. Wniosek Komisji dot. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji.
Wiceprzewodniczący  Rady Miejskiej  Wojciech  Gajewski poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów  na
Wiceprzewodniczącego Komisji.
Radna Aldona Żurawska zgłosiła kandydaturę radnego Pawła Skowrońskiego.
Radny Paweł Skowroński  wyraził zgodę na kandydowanie.
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Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Wojciech  Gajewski ponieważ  innych  kandydatur  nie
zgłoszono poddał pod głosowanie zamknięcie listy.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Imienny wynik głosowania:
ZA (8)
Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran,
Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania
zamknęła listę kandydatów na Wiceprzewodniczącego Komisji.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Wojciech  Gajewski  poddał  pod  głosowanie  kandydaturę
radnego Pawła Skowrońskiego na Wiceprzewodniczącego Komisji.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Imienny wynik głosowania:
ZA (7)
Jan  Lange,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Rożek,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł  Szewczyk,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Skowroński

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku wystąpiła z wnioskiem do
Rady Miejskiej w Słupsku o wybór radnego Pawła Skowrońskiego na Wiceprzewodniczącego
tej Komisji.

Ad.pkt. 4.  Rozpoznanie  skargi  na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  zakresie
dostępności  dróg  dojazdowych  do  firm  usytuowanych  przy  ul.  Borchardta
od ul. Portowej w Słupsku.

(Skarga  z  dnia  8  listopada  2018  roku  stanowi  załącznik  Nr  2  do  niniejszego  protokołu).

Skarżący  przedstawił  swoją  skargę  na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  zakresie
dostępności  dróg  dojazdowych  do  firm  usytuowanych  przy  ul.  Borchardta  od  ul.  Portowej
w Słupsku.
Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka  przedstawiła  swoje  stanowisko
dotyczące przedmiotowej skargi, uznając skargę za bezzasadną.
Stanowisko Prezydenta Miasta Słupska – pismo z dnia 10 grudnia 2018 r. znak:PT-II.0012.5.2018
stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu).
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki uzupełnił informacje dotyczące skargi.

W dyskusji wzięli udział: radny Paweł Skowroński, radny Jan Lange, Skarżący

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się:
– ze skargą na działalność Prezydenta Miasta Słupska w zakresie dostępności dróg dojazdowych

do  firm  usytuowanych  przy  ul.  Borchardta  od  ul.  Portowej  w Słupsku  oraz  wysłuchaniu
Skarżącego,

– ze stanowiskiem Prezydenta Miasta Słupska uznającym skargę za bezzasadną – pismo z dnia
10 grudnia 2018 roku znak:PT-II.0012.5.2018

w drodze dyskusji, w wyniku głosowania przyjęła stanowisko Prezydenta Miasta Słupska i uznała



4

skargę za bezzasadną.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Imienny wynik głosowania:
ZA (6)
Jan  Lange,  Anna  Rożek,  Paweł  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Aldona  Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wojciech Lewenstam, Jacek Szaran

Ad.pkt.5. Sprawy bieżące.

Radny Paweł Skowroński poinformował, że zgłosiła się do niego mieszkanka Słupska z problemem
mieszkaniowym, która na dniach złoży pismo z tej sprawie.
Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka  poprosiła  radnego  o  przekazanie
szczegółów sprawy. 
Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Wojciech  Gajewski  stwierdził,  że  Komisja  zrealizowała
porządek obrad i zamknął posiedzenie.
Na tym posiedzenie zakończono - godz. 12:55
Protokół sporządziła:
Bożena Dacko
Inspektor WORM
                                                                                                      Prowadzący obrady
                                                                                                    Wiceprzewodniczący
                                                                                                Rady Miejskiej w Słupsku

                                                                                                       Wojciech Gajewski 
 


